
 
  

Van : Arno Ploeg, secretaris 

Betreft : ALV 11 juni 2018 

Aanwezig :  Bart van Steen, Simon van der Weij, David van Tongeren, Piter Bosma, Edgar van 
Niekerk, Paul van Soest, Marjard Krijger, Willem Muilenborg, Rick Hendriks, Wilma 
van de Kerk, Bas Kortenhoef, Liesbeth Arends, Koos Zagema, Arno Ploeg, Henny 
van Noort, André Moestaredjo, Tim Kanters, Paul van Soest, Bart den Uyl, Caecilia 
Thoen, Nel van Dijk, Renate Nell, Dirk van Dam, Erica van Hall, Christie Mullié, 

Edwin Copier, Jaap Boer, Koen Muilenburg, Kim Goedegebure, Kees de Brouwer, 
Frank Mulder 

Afwezig : (met kennisgeving) Walter de Kruijff, Hans van den Wijngaard, René Versteeg 

 
Agenda 
 

1. Opening en Mededelingen 
 

2. Vaststellen agenda 
 
3. Vaststellen notulen ALV d.d. 11 december 2017 

 
4. Financiën: 

• Exploitatie 2017/2018 (update) 
• Begroting 2018/2019 
• Contributie 2018/2019 
 

5. Focusgebieden 2018/2019 
 

• Algemeen 
• Betaalde trainers breedteteams Jeugd 
• Nieuwe Spelvormen 
• Vrijwilligers  
• Sportpark Voordorp 
• 2030 
• V 

 

6. Vanuit de commissies c.a. 
• AVG 
• Communicatie 
• KNVB Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 

 
7. Bestuur 

 
• Aftreden Voorzitter   Bart van Steen  
• Aftreden vice-Voorzitter   Willem Muilenburg, 
• Aftreden penningmeester   Marjard Krijger, 

 
• Verkiezing Voorzitter,  Willem Muilenburg, 
• Verkiezing vice-Voorzitter  Marjard Krijger, 
• Verkiezing Penningmeester  Arjan Scheer, 
• Verkiezing bestuurslid Vrouwen Liesbeth Arends 

 
8. WVTTK 
 
9. Rondvraag 
 
10. Sluiting 
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Verslag 
 

1. Opening en Mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering om 20:10 uur. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld conform het bij de vergaderstukken gevoegde concept.  

 
3. Vaststellen notulen ALV d.d. 11 december 2017 

De notulen van de algemene ledenvergadering van 11 december 2017 worden vastgesteld 
conform het bij de vergaderstukken gevoegde concept, met dank aan secretaris. 
 

4. Financiën 
 

• Exploitatie 2017/2018 (update) 
De penningmeester geeft een update met betrekking tot de financiële 
ontwikkelingen ten opzichte van de begroting voor het seizoen 2017/2018.  
 
Het verwachte resultaat komt uit op om en de nabij nihil. De inkomsten zijn net iets 
hoger als begroot. Net als de gemaakte kosten. Een uitzondering hierop vormen de 
kantine-inkomsten. Deze zijn substantieel gedaald. De oorzaak hiervan ligt 

waarschijnlijk erin dat de donderdagavond iets minder levendig is. De brutomarge is 
eveneens gedaald. Beide voornoemde ontwikkelingen zijn goeddeels gecompenseerd 
door een stijging van de overige inkomsten, zoals inkomsten uit het hosten van het 
Engelse vrouwenteam tijdens het EK Vrouwen 2017. 
 
 

• Begroting 2018/2019 
Vervolgens geeft de penningmeester een toelichting op de begroting voor het 
seizoen 2018/2019. 
 
De penningmeester verwacht hogere inkomsten ten opzichte van de begroting. 
Deels door een groei van kantine-inkomsten. En deels door een stijging van 
inkomsten uit contributie. De penningmeester is ervan overtuigd dat de kantine-
inkomsten uiteindelijk en met de juiste inzet structureel omhoog kunnen. Dit onder 
meer gelet op de, eerder genoemde, ledengroei. En dan met door een toename van 
het aantal teams op de vrijdagavond en op zondag. 
Tegelijkertijd is het de verwachting dat de post “vrijwilligersvergoeding”, per saldo, 
omlaag zal gaan, exclusief de uitgaven aan breedtetrainers. 
De kosten van het paviljoen zullen naar verwachting stijgen. Ook omdat er minder 
mogelijkheden zijn de omvang van dergelijke kosten te drukken (bijvoorbeeld: 
betaalde verhuur van het paviljoen ten behoeve van schoolactiviteiten gaat er naar 
verwachting uit). 
 
Hoe dan ook zal de begroting, zo blijft de verwachting, sluiten op EUR 205 (positief). 
 
Nadat de begroting in stemming is gebracht wordt deze door de ALV vastgesteld. 
 

• Contributie 2018/2019 
Hierna worden door de penningmeester de voorgestelde nieuwe contributiebedragen 
toegelicht, als volgt: 
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.  
 
Waarna de nieuwe contributiebedragen als hierboven weergegeven in stemming 
worden gebracht en conform voorstel worden vastgesteld. 
 

5. Focusgebieden 2018/2019 
 

• Algemeen 
Na een korte, algemene inleiding, door de voorzitter, volgt een toelichting 

vanuit het bestuur per deelonderwerp. 
• Nieuwe Spelvormen 

Het bestuurslid Pupillen ligt, kort, de  nieuwe spelvormen toe. Op de vraag 
van Wilma van de Kerk hoe de nieuwe spelvormen bevallen, luidt het 
antwoord, dat Sporting ’70 er per saldo een positief gevoel aan over heeft 
gehouden. Kanttekening daarbij is wel dat de accommodatie voorlopig niet 
wordt aangepast om een zo breed mogelijke inzetbaarheid van de velden te 
blijven borgen. Dit is en blijft een punt van aandacht voor het bestuur. 

• Vrijwilligers 
De penningmeester herhaalt, dat als je lid wordt van Sporting 70, je 
meedoet. Over het algemeen geldt daarbij, dat leden van Sporting 70 (en 
hun ouders) graag iets willen doen, mits behapbaar en tussen de bedrijven 
door uit te voeren. Uiteindelijk is iedereen bij Sporting 70 een vrijwilliger.  
Het voorgaande is uitgewerkt in het volgende overzicht, tevens de basis 
voor de nieuwe vrijwilligersregeling: 
 



s . v .  SPORT ING ’ 70  
 

pagina 4 
 

  

s

 
 
In de nieuwe vrijwilligersregeling gaat de vrijwilligersbijdrage gaat van één 
dagdeel naar tien (10) uur, per lid, per seizoen. Kernachtig weergegeven 
ziet de nieuwe vrijwilligersregeling er uit als volgt:  
 

 
 
De nieuwe vrijwilligersregeling gaat één seizoen draaien, waarna het zal 
worden geëvalueerd. 

 
Na voorgaande toelichting wordt de vrijwilligersregeling in stemming 
gebracht en aangenomen. Na een oproep daartoe ter vergadering meldt 
Christie Boer zich voor de Vrijwilligerscommissie (zijnde de commissie die de 
uitvoering van de – aangenomen – vrijwilligersregeling ter hand zal nemen). 
 

• Betaalde trainers breedteteams Jeugd 
Ook voor wat betreft het organiseren van trainingen voor de breedteteams 

van de jeugd, loopt Sporting ’70 tegen haar grenzen aan. We willen ieder 
jeugdteam tenminste één professionele training per week aanbieden. De 
praktijk wijst uit dat dit niet mogelijk is met behulp van vrijwilligers. Het 
bestuur stelt dan ook voor om voor de een proefperiode, zijnde het seizoen 
2018/2019 in deze betaalde trainers in te huren. Omgerekend zou dit 
betekenen een verhoging van de contributie met EUR 5 per lid.  
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Het plan voor trainingen van de breedteteams in de jeugd is in overleg met 
de TJC gemaakt. Ook voor wat betreft de begroting van de hiermee 
gemoeide kosten. 
 
Lid Henny van Noord roept op in dit verband ook naar de seniorenteams te 
kijken. Nadat de eerste ervaring met dit plan zijn opgedaan en geëvalueerd. 
Het bestuur zegt toe, indien een dergelijke evaluatie tot een positief oordeel 
zou leiden, te bezien of er mogelijkheden zijn dergelijke (betaalde) 

trainingen ook voor de seniorenbreedteteams te organiseren. 
 
Na voorgaande toelichting wordt het voorstel om betaalde trainers aan te 
trekken voor jeugdteams in stemming gebracht en  aangenomen. 
 

• Sportpark Voordorp 
Meer samenwerking tussen USV Hercules en Sporting ’70 lijkt te leiden tot 
het zetten van concrete stappen van de gemeente Utrecht ten gunste van 
Sportpark Voordorp. Zo heeft de gemeente Utrecht kenbaar gemaakt niet 
alleen Veld C te willen renoveren, maar tevens een tweetal velden op ons 
sportpark te willen verkunstgrassen. Sporting ’70 juicht beide stappen van 
harte toe. Het bestuur zal op korte termijn ion overleg treden met zowel 
USV Hercules als met de gemeente Utrecht met betrekking tot hoe beide 
stappen zo goed mogelijk gezet kunnen worden. En, zo mogelijk daarbij de 

suggestie van Simon van der Weij meenemen tot het plaatsen van 
ballenvangers aan de lange zijde van het A-veld. 
 
Hierna volgt een korte toelichting op de sporthal-ambities zoals deze 
ontwikkeld worden. De kern hiervan is de idee om ter plaatse van het 
huidige korfbalveld een sporthal te realiseren. Een en ander staat nog in de 
kinderschoenen. En het is uiteindelijk aan de gemeente Utrecht om te 
beslissen waar extra binnensportaccommodatie in Utrecht-Oost te 
realiseren. Toch is het goed om alvast onze gedachten hierover te laten 
gaan. Het bestuur staat vooralsnog positief tegenover een dergelijke 
ontwikkeling. Met name als manier omn onze club, ook voor de toekomst, 
relevant en, daarmee, vitaal te houden. 
Voor de goede orde: ook onze buurman, USV Hercules en vv Voorwaarts 
hebben eveneens belangstelling om een sporthal te realiseren en te 
exploiteren. Alle verenigingen weten echter van elkaars belangstelling en 
treden elkaar met open vizier tegemoet. In een procedure die door de 
gemeente Utrecht is opgezet en wordt begeleid. 
 

• 2030 
Bart van Steen geeft hierna, mede in zijn hoedanigheid van deelnemer aan 
de werkgroep 2030 Utrecht, een update vanuit laatstgenoemde werkgroep.  
Utrecht groeit de komende jaren naar verwachting met zo’n 90.000 
inwoners. Dit betekent, zo heeft Mullier uitgerekend, onder meer een 
toename van 4.500 voetballers.  
Dit leid tot een aantal vragen, zoals hoe dit in goede banen te leiden? Hoe 
zet je bestaande sportparken optimaal in? En hoe houd je vitale clubs vitaal. 
De kern van de antwoorden hierop ligt in het minder denken als individuele 
sportclub maar juist meer overstijgend, met het oog ook op andere 

sportbelangen (bijvoorbeeld senioren/jeugd, spreiding, mogelijkheden en 
capaciteit). Dit zou uiteindelijk kunnen leiden tot minder clubs maar wel tot 
clubs die vitaal zijn en oog hebben voor bovengenoemde overstijgende 
belangen. 
 

• V 
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Over twee jaar zal, ijs en weder dienende, Sporting ’70 vijftig jaar bestaan. 
In dat verband komt steekt regelmatig de roep om de “V” terug op het shirt 
de kop op. Het bestuur gaat de wenselijkheid en haalbaarheid hiervan 
onderzoeken en komt er op terug. 

 
6. Vanuit de commissies c.a. 

 

• AVG 
De secretaris geeft een korte toelichting op inhoud en impact van de 
nieuwe wet AVG. De kern van deze wet is iedereen meer bewust te maken 
van hoe om te gaan met persoonsgegevens.  

 
De website van Sporting 70 is aangepast aan de AVG-vereisten. Alsmede is 
een privacyverklaring hierop geplaatst.  
 
Vervolgens behandelt de secretaris de volgende AVG Q&A: 
 

 
 

In stemming wordt hierna gebracht het voorstel de teampagina, inclusief 
teamfoto en namenlijst met voor- en achternaam, te laten voortbestaan. 
Met die aantekening, dat een lid de optie heeft om onherkenbaar te worden 
gemaakt en/of uit de namenlijst verwijderd te worden. Bij minderjarige 
kinderen, kunnen ouders en/of wettelijke vertegenwoordigers deze optie 
uitoefenen.  
De ALV neemt dit voorstel aan door middel van acclamatie. 
 
Vragen inzake Sporting 70 en de AVG kunnen worden gericht aan 

privacy@sporting70.nl . 
 

• Communicatie 
De voorzitter zet het doel en de insteek van de communicatiecommissie nog 
eens uiteen. Uiteindelijk gaat het om wat de communicatie binnen Sporting 
70 betreft om het aanbrengen van structuur hierin en het controleren van 

mailto:privacy@sporting70.nl
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de inhoud hiervan. Dat is, ook gelet op alle mogelijkheden van 
communicatie, een behoorlijke uitdaging. Iedereen die zijn of haar steentje 
in dat verband zou willen bijdragen is en blijft van harte welkom. 
 

• KNVB Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 
De penningmeester geeft hierna, kort, een update van het KNVB 
Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal, waarvan deel uitmaakt 

de - vooralsnog – geïdentificeerde speerpunten: 
 

 
 
Hierna volgt een oproep om mee te werken aan het verder opzetten, 
uitwerken en implementeren van het ontwikkelprogramma. Welke oproep 
met name gericht is aan trainers en spelers M/V die het leuk vinden om 
conceptueel te denken en creatieve oplossingen te verzinnen.  

 
 

7. Bestuur 
De voorzitter refereert aan een afspraak met de vice-Voorzitter om, na 
afloop van de vorige termijn, nog eenmaal samen Sporting 70 te leiden. 
Echter onverwachte ontwikkelingen hebben er toe geleid, dat de voorzitter 
welbewust een stap terug zal doen als bestuurder. Tegelijkertijd blijft 

Sporting 70 te leuk om helemaal terug te treden. En de tijd zal leren, aldus 
nog steeds de voorzitter, op welke manier hij bij Sporting 70 betrokken zal 
blijven. 
 
(leiding van de vergadering overgedragen aan de secretaris) 
 

• Aftreden Voorzitter Bart van Steen 
Bart van Steen treedt af.; 
 

• Aftreden vice-Voorzitter  
Willem Muilenburg treedt af. 
Maar niet na lovende woorden voor Bart van Steen gesproken te hebben. In 
zijn ogen heeft Bart van Steen een belangrijke rol gespeeld bij de 
transformatie van het “oude” Sporting 70 naar het Sporting 70 van 
vandaag. In dat verband heeft Bart van Steen ook veel betekend in de 
contacten naar buiten toe, met andere clubs, de gemeente Utrecht en de 
KNVB. Maar ook op de achtergrond met het overbrengen van jongste jeugd 
van zaterdag naar zondag, het aanbrengen van een vergaderstructuur en 
het organiseren van Bestuurs-weekenden. Namens het voltallige bestuur en 
de hele vereniging: heel veel dank. 
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• Aftreden Penningmeester: 

Marjard Krijger treedt af.; 
 

Hierna introduceren Arjan Scheer (via YouTube) en Liesbeth Arends zich 
(life) aan de ALV. Vervolgens worden de stemformulieren uitgedeeld en 
vindt een stemming plaats. Na telling van de stemmen staat de volgende 
uitslag op het scorebord:  

 
• Verkiezing Voorzitter: Willem Muilenburg gekozen met 

30 stemmen voor (unaniem); 
• Verkiezing vice-Voorzitter: Marjard Krijger 

Gekozen met 26 stemmen voor, 2 stemmen tegen en 2 onthoudingen; 
• Verkiezing Penningmeester: Arjan Scheer gekozen met 

30 stemmen voor (unaniem); 
• Verkiezing bestuurslid Vrouwen: Liesbeth Arends gekozen met  

30 stemmen voor (unaniem). 
    

(leiding van de vergadering door de secretaris overgedragen aan de 
voorzitter) 

 
8. WVTTK 

Van de WVTTK wordt geen gebruik gemaakt. 
 

9. Rondvraag 
Koos Zagema:  
Is er iets te doen met de belijning van velden ten behoeve van de nieuwe spelvormen?  
De (nieuwe) voorzitter antwoordt dat  categorie-A velden (zoals B en D) niet mogen worden 
voorzien van extra belijning.  
Het bestuurslid Pupillen voegt daaraan toe dat mogelijk in de toekomst gekeken zal worden 
naar andere wijze van gebruik van markering om ouders beter langs de lijn te houden. 
 
Simon van der Weij:  
Wat is het effect van de nieuwe spelvormen op gebruik en capaciteit van de velden?  
Het bestuurslid Pupillen antwoordt dat dat nader zal moeten worden beoordeeld aan de hand 
van de ervaringen die in dat opzicht met de nieuwe spelvormen zal worden opgedaan. 
 

10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.03 uur. 

 
 


